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   Pe pagina de Facebook a primarului Ovidiu Nemes a aparut o informare despre intalnirea sa
de astazi cu cu Gidora Ruslan, Secretar al Ambasadei Ucrainei în România, acesta fiind insotit
de alte oficialitati ale Uniunii Ucrainienilor din Romania. Trecand peste faptul ca o asemenea
stire trebuia sa apara mai intai pe pagina de internet a Primariei Sighetu Marmatiei, pentru ca
asa este normal si asa se intampla in cazul unei institutii publice, este demn de remarcat ca una
dintre ''problemele'' discutate la aceasta intalnire a fost situatia juridica a Liceului Ucrainean din
Sighetu Marmatiei si faptul ca s-au gasit solutii pentru rezolvarea acesteia.

  

   Ce am putea spune despre acest liceu ucrainean? Am putea spune ca actualul sediu al
liceului a fost luat ''cu japca'' de la Clubul Sportiv Scolar Sighet(nu de catre Primaria Sighet),
care ocupa doar parterul cladirii, in timp ce scoala functiona la etaj. Un mare ''ganditor'' a
considerat ca doar etajul nu este de ajuns scolii si ar fi nevoie si de parterul cladirii. Si asa a
ajuns CSS Sighet sa fie aruncat in strada din sediul pe care il ocupa inca de la infiintarea sa.
Sediu care se preta perfect la nevoile pe care acest club le avea: sali pentru box, lupte, volei,
culoar pentru atletism, magazii, depozite si alte dependinte. 

  

   In ziua de azi liceul ucrainean are elevi putini, mult mai putini decat se credea ca vor fi, asta in
timp ce o buna parte din parterul scolii este nefolosit. Dar nu asta conteaza, ci faptul ca trebuie
sa ne punem bine cu vecinii de dincolo de Tisa, ca sunt mai importanti ei decat ceea ce avem
noi in curtea noastra. Adica Clubul Sportiv Scolar din Sighet, club care a fost nevoit sa isi mute
toata partea logistica in diferite locatii din oras, unde au avut de dus lupte de lamurire pentru a-i
face pe fostii si actualii directori sa inteleaga faptul ca ei se afla acolo nu din propria lor vointa ci
pentru ca au fost scosi din sediul lor. 

      

   Probabil pentru ceva o fi de bine si faptul ca ne punem bine cu Ucraina, dar faptul ca un club
sportiv care anul acesta implineste 40 de ani de la infiintare inca se afla intr-un sediu impropriu,
inca are sectiile de sport imprastiate in vreo 5-6 locatii, a dat orasului campioni mondiali si
nationali care doar cu numele lor au facut mai multe pentru Sighet decat au facut ucrainienii -
asta ar trebui sa conteze mult mai mult pentru primar, pentru institutia Primariei, si  pentru
Consiliul Local. Faptul ca exista un club sportiv municipal al carui obiectiv principal este doar
fotbalul, nu ajuta cu nimic acest club scolar cu o mare traditie pentru Sighet. Daca doreste
cineva sa stie, din acest club scolar au plecat mari fotbalisti. Dar unele lucruri se uita din cauza
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unor interese mai mari. 

  

   Dar noi suntem prea marunti ca sa intelegem jocurile politice, ideile celor care ne conduc
precum si de ce ei iau anumite hotarari, fara ca noi cei care i-am ales sa fim intrebati daca
avem si noi o parere.

  

   PS: Exista cateva cladiri din Sighet care ar putea fi perfecte pentru sediul Clubului Sportvi
Scolar. Totul e ca Primaria Sighet sa vrea cu adevarat sa faca ceva pentru acest club.

  

   Punem pariu ca in campania electorala o sa se promita de toate pentru clubul sportiv
sighetean, o sa auzim planuri marete si sugubete de la toti? Si vor uita de ele dupa alegeri.
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